
 
 
 

 
 
 

Liberalerna Skellefteå  

INTERPELLATION TILL KULTURNÄMNDENS ORDFÖRANDE  

 
Rapport efter rapport lyfter elevernas dåliga läsvanor. Skollagen, bibliotekslagen säger att varje skola måste 
ha ett skolbibliotek. Skolinspektionen skyller på att skolorna är dåliga på att stimulera till läsning. Debatt efter 
debatt, sammanträde efter sammanträde lyfts klocka tankar om hur viktigt det är med läsning och vilka insatser 
bör och ska göras. Skolverket lyfter vikten av skolbibliotek och samarbete med skolbibliotekarie för att komma 
till rätta med dåliga läsvanor.  
 
Många skolor i kommunens ytterområden har sedan många år tillbaka inget eget skolbibliotek i sina lokaler. 
Folkbiblioteket uppfyller där även funktionen som skolbibliotek. Teoretiskt ja men praktiskt fungerar det inte 
p g a öppettiderna. Öppettiderna är idag en riktig bromskloss i lärarnas och bibliotekariernas arbete för att 
skapa fritt tänkande individer. Biblioteken är en viktig del av bildningssamhället och ska vara öppna när 
kommuninvånarna behöver dem.  
 

MED ANLEDNING AV DETTA VILL JAG FRÅGA KULTURNÄMNDENS 
ORDFÖRANDE: 

 

1. Hur jobbar kulturnämnden för att främja elevernas läsning genom att öka skolornas samarbete 
med folkbiblioteken i kommunens ytterområden? 

2. Finns det planer om utökade öppettider för folkbiblioteken i kommunens ytterområden och när 
i så fall är tänkt att satsningen kan komma igång?   
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